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REPUBLIKA HRVATSKA  

ZADARSKA ŢUPANIJA 

    
            OPĆINA PAKOŠTANE 

                 Općinsko vijeće 
23 211 Pakoštane, Ulica Kraljice Jelene 78 

Tel: 023/381-060             Fax:023/381-064 

e-mail: opcina.pakostane@zd.t-com.hr 
Klasa: 021-05/17-01/42 

Urbroj: 2198/18-02-01/01-17-04 

Pakoštane,  30. listopada 2017. godine  

 

Z A P I S N I K 

sa 02. sjednice Općinskog vijeća Općine Pakoštane 

odrţane 30. listopada 2017. godine  u 18,00 sati 
 
 

Nazoĉni vijećnici:  Lucija Lokin, Marin Barešić, Viktorija Rogić, Slavko Maksan, Stipe Vulin, 

Mladenko Čirjak, Božidar Lokin, Luka Vulin, Irena Andrić, Dorijan Kazija,  Domagoj Juričin,  

Nedostaje: Mario Đodan, Irena Andrić,  
Ostali nazoĉni na sjednici su: Marija Miočić -ravnateljica Dječjeg vrtića Gardelin- Pakoštane, 

Marijana Došen – pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, Milan Vulin -voditelj Referade za 

proračun i financije Jedinstvenog upravnog odjela Općine Pakoštane, Slavo Stojanov - voditelj 
Referade za gospodarstva  i održivi razvoj Jedinstvenog upravnog odjela Općine Pakoštane,   

 

*Antonio Šarić – direktor trgovačkog društva JUŠTINA d.o.o. Pakoštane- opravdao izostanak 
*Predsjednik Općinskog vijeća navodi da je za ovu sjednicu dostavljen dnevni red i dopuna dnenog 

reda te  za ovu sjednicu  predlaže dnevni red  sljedećim rasporedom:  

 

DNEVNI RED 

                 Aktualni sat  

1. Verifikacija Zapisnika Općinskog vijeća Općine Pakoštane sa 01. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Pakoštane  

2. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Pakoštane za 2016. 

godinu  

3. Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2016. godinu  

4. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća Općinskog načelnika o izvršenju prvih  

izmjena Programa gradnje objekata i ureĎaja  komunalne infrastrukture na području 

Općine Pakoštane za 2016. godinu  

5. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća Općinskog načelnika o izvršenju prvih 

izmjena  Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Pakoštane za 2016. godinu 

6.  Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Pakoštane za 

2017. godinu (01.01.-30.30.06.2017) sa Planom razvojnih programa  

7. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o radu Općinskog načelnika Općine 

Pakoštane  za razdoblje siječanj-lipanj 2017. godine  

8. Prijedlog Prvih  izmjena i dopuna Proračuna Općine Pakoštane za 2017. godine  
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9. Prijedlog Prvih  izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i ureĎaja  komunalne 

infrastrukture na području Općine Pakoštane za 2017. godinu  

10. Prijedlog Prvih izmjena  i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Pakoštane za 2017. godinu 

11. Prijedlog Prvih  izmjena i dopuna  Programa javnih potreba  o sportu za 2017. 

godinu  

12. Prijedlog Odluke o rasporeĎivanju  sredstava iz Proračuna Općine Pakoštane za 

redovno godišnje financiranje političkih stranaka u 2017. godini, za razdoblje 

lipanja –prosinac 2017. godine  

13. Prijedlog Odluke o provedbi javnog natječaja za zamjenu i prodaju graĎevinskog 

zemljišta u naselju Pakoštane – po zahtjevu trgovačkog društva MS d.o.o. Trnovec 

Bartolovečki, Ludbreška 98 

14. Prijedlog Odluke o provedbi javnog natječaja za kupnju graĎevinskog zemljišta u 

naselju Pakkoštane i Drage (radi izgradnje komunalne infrastrukture) – zemljište u 

vlasništvu Jose Vulin pok. Mije iz Pakoštana, Ul. Ivana Gundulića 7  

15. Prijedlog Odluke o oslobaĎanju od plaćanja komunalnog doprinosa Parka prirode 

Vransko jezero  radi za ozakonjenu promatračnicu za ptice (po zahtjevu Parka 

prirode Vransko jezero)  

16. Odluka o izradi IV. izmjena i dopuna Prostornog plana ureĎenja Općine Pakoštane  

 
Predsjednik vijeća daje na glasovanje predloženi dnevni red  

*Dnevni red usvojen je  jednoglasno  (11 za  od  11  nazoĉnih)   

 

Aktualni sat:  

Općinski naĉelnik: kaže da nastavno na pitanja sa prethodne sjednice po pitanju sanacije oštećenja 

mula u naselju Pakoštane da je razgovarao  sa nadležnim u županijskoj lučkoj upravi i rečeno je da  će 
županijska lučka uprava izvršiti sanaciju oštećenja mula te za sada Općina nema ovlaštenje poduzimati 

bilo kavke radnje “na svoju volju” 

Matko Mioĉev:  *kaže da želi postaviti tri pitanja: 

 Kada se ima u planu završiti  ogradni zid oko starog groblja  i napraviti vrata?  Kaže da je zid  

napravljen prije godinu dana i radovi nisu završeni, predlaže da se završi taj posao. 

 Kada će se izgraditi infastruktura tj. kanalizacija i javna rasvjeta u Dubrovačkoj ulici u naselju 

Pakoštane? Kaže da postoji  rasvjetni stup samo na početku ulice.  

  Kada će se  vratiti tj. postaviti spomen ploča poginulim braniteljima iz Drugog  svjetskog rata u 

mjestu Pakoštane.  

Općinski naĉelnik odgovara:  

 u planu je završetak radova na starom groblju, treba ga ograditi sa svih strana, postaviti vrata i  

zasaditi zelenilo koje će  poboljšati izgled groblja,  započeta je izgradnja  novog groblja i 

trenutno je teško istovremeno raditi na oba groblja iz financijskih i oragnizacijskih  razloga, 

postoje dužnici za zemlište u servisnoj zoni koji će biti pozvani na platež dugovanja za 
zemljište i tada bi se osigurala financijska sredstava za planirane projekte groblja,   

 u Dubrovačkoj ulici jedan dio ima rasvjetu  a za ostali dio  uvrstit će se u prvi slijedeći 

natječaj,  

 planira se napraviti  nava spomen ploča poginulim braniteljima jer je  stara ploča u  lošem 

stanju, to obećanje nije izvršeno jer se Općina bavila projektima od životne važnosti. 
 

Mladenko Ĉirjak: pita kada će se postaviti oznake ulica u naselju Vrana;  

Općinski naĉelnik: odgovara da se sjeća da je dao zaduženje da se nabave ploče sa nazivima ulica u 

naselju Vrana, ponovno će napomenuti da se nabave i postave ploče sa nazivima ulica, to nije veliki 
trošak i to se može brzo rješiti; 

Dorijan Kazija: pita kako teku  pripreme dokumentacije za gradnju  lučice u Dragama (Dugovača) 

Općinski naĉelnik: odgovara da su krenuli u taj projekt tj. ishoĎena je lokacijska dozvola  meĎutim  
kada je Općina zatražila da se provede javni natječja za gradnju županijska lučka uprava   predložila je  
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da se  projekt razdvoji u dvije faze, posebno  dio koji se odnosi na luku otvorenu za javni promet a 

posebno nautički  dio, zbog tog uvjeta potrebno je  izmjeniti lokacijsku dozvolu i  izmjenu granice 

lučkog područja, prijedlog za izmjene lučkog područja upućen  je Vladi Republike Hrvatske što bi 
trebalo biti uskoro rješeno,    iste  uvjete županijska lučka uprava traži za  lučicu Pakoštane   

Luka Vulin:  pita  što se planira sa lučicom u Dolaškoj Dragi;  

Općinski naĉelnik: odgovara da jedino što se sada može učiniti jest krenuti u donošenje 
Urbanističkog plana ureĎenja, sve ostalo je u nadležnosti županijske  lučke uprave, kaže da  Udruga 

vlasnika nekretnina Dolaška Draga nema ovlaštenja  koncesionara a za neko vrijeme će se morati 

sačekati sa ovim projektom;  

Luka Vulin: pita u kojoj je fazi izrada Urbanističkog plana ureĎenja  Kazin-Drage te izgradnja 
kanalizacijskog sustava za naselje Drage;  

Općinski naĉelnik: odgovara da je Urbanistički plan ureĎenja za područje Kazin-Drage donesen ako 

se pitanje odnosi na taj plan,  ako ima potrebe za izmjenama tog plana prijedlog  se može razmotriti,  a 
ako se pitanje odnosi na Urbanistički plan ureĎenja autokamp Kazin   za izradu tog plana donesena je 

odluka o izradi,  meĎutim već kod donošenja odluke o izradi pojavile su se nesuglasice meĎu 

vlasnicima nekretnina unutar obuhvata toga plana, izraĎivač plana može dati nacrt plana i dostaviti ga 
u proceduru meĎutim bilo bi kvalitetnije da se već u startu vlasnici bar donekle usuglase oko tog 

plana, kaže da ima informacije da su neki vlasnici dobili privremena rješenja o  kategorizaciji 

kampova i svakako ovaj plan treba izraditi,  radio se i plan za kamp Velika Kurela u Dragama koji je 

donesen u primjerenom roku, nakon toga krenulo se i u izmjene tog plana radi postizanja boljih 
rješenja,  teško je imati “idealan plan” , za zonu Velika Kurela vide se rezultati, nastavilo se je sa 

infrastrukturnim projektima (voda, struja, kanalizacija) koji se mogu aplicirati na EU fondove,  može 

se napraviti i poveznica sa Općinom Tisno po pitanju gradnje infrastrukture, očekuje da će se vlasnici 
po pitanju turističke zona Kazin dogovoriti  i da će Općina  donijeti ovaj Plan; 

 Općinski naĉelnik:  na drugo pitanje odgovara da će se nastaviti izgradnja kanalizacije sa planiranim 

redoslijedom (ulaz u Dugovaču, predjel Marketini,  Murterska ulica itd.), da se  čeka  donošenje 

proračuna  jer bi Hrvatske vode trebale osigurati  oko 10.000.000,00 kuna za izgradnju kanalizacijskog 
sustava Biogradske rivijere, i ako se taj iznos odobri u državnom proračunu  nije upitna izgradnja 

kanalizacije u Dragama,  uskoro bi se krenulo o u gradnju kanalizacije u Dolaškoj Dragi;   

Boţidar Lokin: pita  u kojoj je fazi izrada Urbanističkog plana za turističko naselje „Pilatuša-
Madona“ s obzirom da je donesena  odluka o izradi tog plana;  

Općinski naĉelnik: odgovara da je naručena izrada toga plana kod ARHEO d.o.o. Zagreb i uskoro će 

krenuti postupak izrade tog plana,  meĎutim ovdje je situacija vrlo kompleksana po pitanju vlasničke 
strukture,  22ha  zemljišta upisano u korist vlasnika Općine Pakoštane a razlika površine  do 40ha -

50ha u korist  vlasnika Republike Hrvatske,  zainteresirani investitori kada  vide da je vlasnik 

Republika Hrvatska gube interes jer država “sporo” rješava pitanja ulaganja u turističke projekte, bilo 

bi dobro da država dozvoli da općine mogu raspolagati takvim zemljištem, na tom se “pitanju” radi, 
Općina će nastaviti sa izradom plana  pa će se dalje vidjeti kakve odluke će uslijediti;    

Boţidar Lokin: predlaže da ovo vijeće donese odluku o zabrani korištenja mula u naselju Pakoštane 

teretnim vozilima, ovaj prijedlog propustio je reći prije;    
Općinski naĉelnik: kaže da Općina nema ovlaštenje za upravljanje mulom pa tim niti ovlasti zabrane 

korištenja i pristupa mulu,  to je u nadležnost županijske  lučke uprave, ako se stave zaštitne ograde i 

onemogući pristup mulu nadležna lučka uprava mora odrediti drugu lokaciju za ukrcaj putnika za otok 
Vrgadu,  nadležna lučka uprava trebala bi  reagirati kao što je reagirala županijska uprava za ceste 

kada su bile nedavne poplave, tada su radovi na sanaciji cesta izvršeni po hitnom postupku  bez  

dugotrajnih procedura jer takvo postupanje nalaže Zakon o cestama prema kojem  ceste moraju biti u 

funkcionalnom stanju; 
Boţidar Lokin: kaže da bi bilo poželjno da se na neku narednu  sjednicu Općinskog vijeća pozove 

direktorica turističke zajednice Općine Pakoštane  da  ju se  zamoli da  upozna ovo vijeće sa  

smjernicama i projektima  turizma na kojima radi turistička zajednica jer članovi općinskog vijeća nisu 
upoznati sa strategijom turizma ove općine a prema sadašnjim pokazateljima odreĎuje se kao jeftina 

destinacija, 

Općinski naĉelnik: odgovara da je turistička zajednica pravna osoba  koja ima svoj statut,  svoje 

ustrojstvo i nadležnosti  odreĎene zakonskim  propisima, da se turistička zajednica bavi promidžbom i 
pozitivni  rezultati su vidljivi a strategiju razvoja turizma donijet će ovo vijeće jer je isto donijelo 



 

4 

 

odluku da se strategija izradi,  nadležnost općine je da stvore uvjeti za razvoj turizma, od gradnje 

infrastrukture to projektne i planske dokumentacije i na tome se radi, kaže da Općina ima problema po 

pitanju nerješenih zemljišnih knjiga zbog čega  nailazi na poteškoće u realizaciji nekih projekata, tako 
je Općina imala sporove po pitanju zemljišta gdje je izgraĎen kamp  “Oaza mira” u Dragama,   na 

zemljištu koje je bila šikara a sada je poznata  destinacija,  Općinsko vijeće je podržalo razvoj tog 

projekta iako je bilo upoznato da se vodi spor, ima projekata  i planova koji “stoje” jer Općina nije 
rješila imovinsko-pravne odnose sa državom,  intencija je  JLS  da  zemljištem koje je namjenjeno za 

turizam upravljaju JLS koja najbolje znaju koji  projekti su prihvatljivi za razvoj JLS,   kaže da je  

nelogično da Općina izradi prostorne planove i infrastrukturu a  nakon toga da država zemljište daje u 

koncesiju na  dugi niz godina,   upitno je koliku korist će imati Općina  koja je  uložila u taj projekt  
velika sredstva,  ukoliko vijeće inzistira da direktorica izloži projekte  turističke zajednice može se 

održati “okrugli stol”  sa članovima vijeća, ali je potrebno prethodno dati nekakav zahtjev, pitanja, 

temu i sl. da se može  pripremiti izlaganje;   
Marin Barešić: pita u kojoj je fazi rješavanje  sudskog predmeta za  zemljište namijenjeno za 

izgradnju vatrogasnog doma u naselju Drage, kaže da  ukoliko bi  se Dobrovoljnom vatrogasnom 

društvu Drage dodijelilo zemljište mogli bi  se natjecati za dodjelu sredstava za izgradnju vatrogasnog 
doma, ovako sve stoji jer nemaju zemljište;   

Općinski naĉelnik: kaže da je to pitanje za pročelnicu te dodaje da i on ima pitanje za pročelnicu koje 

se odnosi na rješavanje imovinsko-pravnih odnosa za zemljište na kojem se planira gradnja mrtvačnice 

u Vrani;  
Marijana Došen: odgovara da se za zemljište koje sada koristi Dobrovoljno vatrogasno društvo 

Drage kao parking za svoja vozila,  vodi sudski pojedinačni ispravni postupak koji još nije završen, u 

tijeku postupka nakon sudskog očevida i saslušanja svjedoka,  obitelj Rašin uložila je prigovor,  
Općina će  uputiti  sudu požurnicu  za rješavanje tog predmeta, dalje odgovara da je  za zemljište na 

kojem se planira gradnja mrtvačnice u Vrani proveden sudski pojedinačni ispravni postupak i Općina 

je sada vlasnik tog zemljišta te  može naručiti izradu projekta za gradnju mrtvačnice. 

 

1. Verifikacija Zapisnika Općinskog vijeća Općine Pakoštane sa 01. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Pakoštane  

*primjedbi nema  

Zapisnik je verificiran  jednoglasno (11 za od 11 nazoĉnih) 

 

2. Prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proraĉuna Općine Pakoštane za 2016. godinu  
Milan Vulin: čita tekst sa prve stranice (planirani prihodi poslovanja= 16.324.240,00kn, izvršenje 

prihoda = 15.329.570,72kn,  planirani rashodi = 7.201.900,00kn, izvršenje rashoda = 1.910.319,19kn, 

planirano zaduženje = 5.909.000,00kn, izvršenje zaduženja = 576.109,49kn) te dalje ukazuje na neke 

važnije stavke na kojima je došlo do većih promjena u odnosu na planirano-izvršeno…. navodi da se u 
2016.  općina nije zaduživala, osim kredita kod Hypo banke za izgradnju kanalizacije Pakoštane-

Drage,  

Godišnji  izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Pakoštane za 2016. godinu  

donesen je  većinom glasova (9 za 2 suzdrţana od ukupno 11 nazoĉnih)   

 

3.Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja za 2016. godinu  
Milan Vulin: čita podatke iz prijedloga odluke u kojoj se navodi da je na  temelju financijskog 

izvještaja i Godišnjeg obračuna proračuna za 2016. godinu, ostvaren: 

- višak prihoda poslovanja    1.526.728,00kn,   

-  manjak prihoda poslovanja od nefinancijske imovine 1.604.001,00kn,  
- prenesen manjak prihoda i primitaka iz prethodne godine 2.754.054,00kn,  

-višak  primitaka od financijske imovine 576.109,00kn;  

Manjak prihoda i primitaka za pokriće u sljedećem razdoblju 2.255.218,00kn, a pokrit će se u 
slijedećem razdoblju prema dinamici pristiglih prihoda i primitaka.  

ODLUKA o raspodjeli rezultata poslovanja za 2016. godinu donesena je većinom glasova (8 za  3 

suzdrţana od 11 nazoĉnih) 
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4. Prijedlog Zakljuĉka o prihvaćanju Izvješća Općinskog naĉelnika o izvršenju prvih  izmjena 

Programa gradnje objekata i ureĊaja  komunalne infrastrukture na podruĉju Općine Pakoštane 

za 2016. godinu  
Općinski naĉelnik: čita stavke po kojima je što planirano a što je realizirano: 

                     planirano                     realizirano  

Komunalni doprinos                         2.800.000,00 kn          2.722.312,18 kn 
Naknada za legalizaciju                      175.000,00   kn            188.569,78kn  

Prodaja graĎevinskog zemljišta           200.000,00 kn               23.581,69 kn 

Komunalna naknada                            614.000,00kn                         0,00 kn    

        UKUPNO:                                      3.789.000,00 kn         2.934.463,65 kn 
Općinski naĉelnik čita  iznose po pojedinim vrstama objekata i ureĎaja komunalne infrastrukture 

(gradnja i ureĎenje javnih površina, gradnja štetnice, ureĎenje trga Mira Barešić, postavljanje javne 

rasvjete, izgradnja kanalizacije, gradnja groblja).  

 ZAKKLJUĈAK o prihvaćanju Izvješća Općinskog naĉelnika o izvršenju prvih  izmjena 

Programa gradnje objekata i ureĊaja  komunalne infrastrukture na podruĉju Općine Pakoštane 

za 2016. godinu donesen je većinom glasova (9 za 2 suzdrţana od 11 nazoĉnih)  

 

5.Prijedlog Zakljuĉka o prihvaćanju Izvješća Općinskog naĉelnika o izvršenju prvih izmjena  

Programa odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju Općine Pakoštane za 2016. godinu 

Općinski naĉelnik:  iznosi podatke o  izvršenja  Programa kako slijedi:  
                         planirano             realizirano 

          Komunalna naknada …………………                  986.000,00 kn     1.784.038,25 kn 

          Naknada za koncesiju na pomorskom dobru…   133.000,00 kn         144.361,00kn 
          Naknade za ostale koncesije …………                315.000,00 kn        304.438,59 kn 

       Proračun Općine Pakoštane………………        1.378.000,00 kn        651.112,90kn 

  UKUPNO…………………………………         2.812.000,00 kn     2.883.950,74 kn   

Općinski naĉelnik čita  iznose po pojedinim vrstama (održavanje javne rasvjete, održavanje poljskih i 
protupožarnih putova, održavanje groblja, održavanje prometnica i zelenih površina, održavanje 

deponije itd.)  

 
Matko Mioĉev: pita koji je razlog da je za javnu rasvjetu potrošeno više od planiranog 

Općinski naĉelnik: odgovara da je “led rasvjeta”  loše kvalitete te je bilo kvarova koji nisu bili 

očekivani, dane su reklamacije koje nisu prihvaćene, struka  je dala odgovor se   rasvjetna tijela marke 
“Philips”  nisu pokazala kvalitetnom,  očito da su pojedini dijelovi lošije kvalitete sa kineskog tržišta;  

Matko Mioĉev: kaže da je prije predlagao da se izvide mogućnosti solarne javne rasvjete, možda je 

skuplja u postavljanju ali dugoročno isplativija;   

Općinski naĉeĉlnik:  kaže da je dobio informaciju  da  je  na tržište izišao novi tip “led rasvjete”  koja 
je kvalitetnija, ljepšeg dizajna i ima garanciju pet godina, ali neovisno o toj informaciji tražit će od 

tvrki koje se bave tim projektima da dadnu preporuke za bolja rješenja, kada je Općina krenula u 

projekt sa “led rasvjetom” to su bile preporuke jer je država poticala takav projekt;  
Matko Mioĉev: dodaje da bi bilo poželjno da se za Općinu izradi ponuda za ugradnju solarne rasvjete 

bar za jedan dio, sa  prikazom  očekivane uštede električne energije, to je važno pitanje za Općinu na 

kojem treba raditi.  

ZAKLJUĈAK o prihvaćanju Izvješća Općinskog naĉelnika o izvršenju prvih izmjena  

Programa odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju Općine Pakoštane za 2016. godinu 

doneseno je većinom glasova (9 za, 2 suzdrţana od 11 nazoĉnih).  

 
6.Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Općine Pakoštane za 2017. godinu (01.01.-

30.06.2017) sa Planom razvojnih programa  

Milan Vulin: obrazlaže ovu točku po nekim važnijim stavkama…  
Boţidar Lokin: kaže da je trebalo dati usporedbu financijskog poslovanja  ove godine u odnosu na 

prošlu godinu, kako bi imali jasniji uvid u tijek financijskog poslovanja  

Milan Vulin: kaže da su podaci o proračunu i realizaciji proračuna za 2016. godinu dostupni  na 

internetskoj stranici općine pa se ti podaci mogu preuzeti i napraviti  analiza  koga to zanima, predlaže 
da mu se postave pitanja na sjednici, 
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*Pitanja nema.   

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proraĉuna Općine Pakoštane za 2017. godinu (01.01.-

30.06.2017) sa Planom razvojnih programa donesen je većinom glasova (9 za 2 suzdrţana od 11 

nazoĉnih)  

 

7. Prijedlog Odluke o usvajanju Izvješća o radu Općinskog naĉelnika Općine Pakoštane   za 

razdoblje sijeĉanj-lipanj 2017. godine  

Općinski naĉelnik: navodi da je na nekoliko stranica izložio izvješće o radu, neki poslovi su u 

meĎuvremenu završeni,  predlaže da mu se postavljaju pitanja ukoliko ima nejasnoća ili dodatnih tema 

koje nije obuhvatio ovim izvješćem, kaže da želi pojasniti projekt “nove izmjere”  da je geodetska 
izmjera za k.o. Vrana završena te da su zaduženi računi za izvršeno snimanje, da sa  vlasnicima 

nekretnina nisu zaključeni ugovori radi njihovog sufinanciranja pa im nisu  ispostavljeni računi,  iz 

proračuna općine plaćeno je oko  1.000.000,00kn,  započeto je i geodetsko snimanje  za k.o. 
Pakoštane, te će uskoro i za taj posao biti ispostavljeni računi općini, kod donošenja odluke o 

sufinanciranju nove izmjere u startu je predlagao nešto malo  veći iznos za vlasnike nekretnina  i bilo 

bi puno lakše da je takva odluka bila prihvaćena,  bilo je odgaĎano donošenje predmetne odluke i u 
konačnici donesena je odluka prema kojoj vlasnici  za jednu nekretninu trebaju platiti 1.050,00kn a za 

svaku slijedeću nakretninu po 300,00 kn,  da je to je mali iznos u odnosu na ukupan trošak,  da je 

Općina pripremila dokumentaciju  i prijavila se za natječaje EU za gradnju  vrtića, groblja Pakoštane, 

poslovne zone  i ulice Jakova Gotovca u naselju Pakoštane  i ako za te projekte Općina ne osigura  
sredstva projekti se neće moći realizirati i to se ne smije dopustiti, Općina ima iskustava kada je u 

pitanju realizacija projekta koji se financira sredstvima EU  koji su strogi  i Općina mora na vrijeme 

osigurati sredstva,  Općina podržava i prati rad udruga i klubova i to podržava ali treba ih usmjeriti da 
se natječju na natječajima i izvan općine, općinska uprava mogla je raditi ovrhe i blokade računa 

nekim poduzetnicima koji su dužni općini a to  nije  činila te poduzetnici ne mogu “prigovarati” da ih 

je Općina “zakočila” u radu, prema onima koji ništa ne plaćaju i očito nemaju namjeru plaćati  Općina 

je primorana  krenuti sa prisilnom naplatom;   

ODLUKA o usvajanju Izvješća o radu Općinskog naĉelnika Općine Pakoštane  radu za 

razdoblje sijeĉanj-lipanj 2017. godine  donesena je većinom glasova (8 za, 3 suzdrţana od 11 

nazoĉnih)  
 

8. Prijedlog Prvih  izmjena i dopuna Proraĉuna Općine Pakoštane za 2017. godine  

Milan Vulin: kaže da se Proračun za 2017. godinu ovim rebalansom smanjiva za 1.313.000,00 kn te 
novi plan proračuna za 2017. godinu iznosi 30.342.200,00kn, da se plan projekcije proračuna za 2018. 

i 2019. ne mijenja, te dalje obrazlaže ovu točku po nekim važnijim stavkama (energetska obnova 

općinske upravne zgrade,  gradnja ulice Jakova Gotovca u naselju Pakoštane,  protupožarni putovi,  

ureĎenje plaža itd.) 
Boţidar Lokin:  moli za pojašnjenje stavke “štenica Pakoštane-Drage”   

Općinski naĉelnik: kaže da je posao ugovoren  prije ljeta a za vrijeme ljeta nisu se izvodili radovi, 

materijal  je bio naručen i plaćen te skladišten u kino dvorani,  tada je plaćeno  166.000,00kn a ugovor 
je  zaključen na 322.000,00 kn,  zato je uslijedilo ovo usklaĎenje,  

Luka Vulin: moli za pojašnjenje  jer  je  vidljiva veća razlika  u planiranju stavki u komunalnom 

dijelu  
Općinski naĉelnik: odgovara da je u poduzetničku zonu utrošeno oko 3.000.000.00 kn i poslovi na 

infrastrukturi poduzetničke zone se privode kraju,  Boţidar Lokin: moli za pojašnjenje stavke “putovi 

na Vrgadi” i pita dali se očekuje pomoć iz državnog proračuna  

Općinski naĉelnik: odgovara  da je dokumentacija za gradnju putova na Vrgadi pripremljana, 
donesena je odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja u postupku jednostavne nabave, Općina bi 

trebala za tu namjenu povući iz državnog proračuna oko  500.000,00 kuna,   ima situacija na 

pojedinim stavkama da su povećane iz razloga što se u tijeku radova pojave dodatni radovi a  
smatramo da ih je bolje odmah odraditi nego ih odgaĎati i u konačnici će koštati više Općinu, kad se 

krene u betoniranja putova u Vrgadi gdje država daje sredstva samo za betoniranje ulica  bez rasvjete i 

ostale infrastrukture,  bilo bi dobro da se odrade i ti radovi i tako zapravo “rastu” rashodovne stavke,  

Prve izmjene i dopune Proraĉuna Općine Pakoštane za 2017. godine donesene su većinom 

glasova (8 za, 3 suzdrţana od 11 nazoĉnih)  



 

7 

 

 

9. Prijedlog Prvih  izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i ureĊaja  komunalne 

infrastrukture na podruĉju Općine Pakoštane za 2017. godinu  
Milan Vulin: kaže da ova točka prati prethodnu točku dnevnog reda, čita  izvore sredstava za 

realizaciju ovog prorama i raspored sredstava po pojedinim vrstama objekata i ureĎaja komunalne 

infrastrukture.  

Prve  izmjene i dopune Programa gradnje objekata i ureĊaja  komunalne infrastrukture na 

podruĉju Općine Pakoštane za 2017. godinu donesene su većinom glasova (9 za 2 suzdrţana od 

11 nazoĉnih)  

 

10. Prijedlog Prvih izmjena  i dopuna Programa odrţavanja komunalne infrastrukture na 

podruĉju Općine Pakoštane za 2017. godinu 

Milan Vulin: kaže da ova točka prati točku  8. ovog dnevnog reda, čita  izvore sredstava za realizaciju 
ovog programa i raspored sredstava po pojedinim vrstama održavanja komunalne infrastrukture.  

Prve izmjene  i dopune Programa odrţavanja komunalne infrastrukture na podruĉju Općine 

Pakoštane za 2017. godinu donesene su većinom glasova (9 za 2 suzdrţana od 11 nazoĉnih)  
 

11. Prijedlog Prvih  izmjena i dopuna  Programa javnih potreba  o sportu za 2017. godinu  

Milan Vulin: kaže da se iznosi namjenjeni sa sufinanciranje sportskih klubova nisu mjenjali u odnosu 

na doneseni proračun osim što je sada rebalansom uvršten novi proračunski  korisnik Kickboks CRNI 
ORAO sa iznosom od 5.000,00kn te je obuhvaćen ovim dopunama programa 

Boţidar Lokin; pita koji je razlog da se Malonogometni klub Drage  planira sufinancirati sa iznosom 

od 30.000,00kn ostali malonogomeni klubovi sa iznosom od 10.000,00kn 
Općinski naĉelnik: odgovara da je razlog što su ogranizatori  malonogometnog turnira pa tim imju 

više aktivnosti i troškova, da općenito klubovi traže i više ali za sada su planirani sa ovim iznosima  

Marin Barešić: kaže da organizacija malonogometnog turnira košta puno više od ovog iznosa koji je 

odreĎen proračunom  a on to može potvrditi jer je uključen u rad ovog kluba  
Boţidar Lokin: dodaje da osobno nije protiv iznosa koji je odreĎen za ovaj klub samo iz programa 

treba biti vidljivo koji iznos se izdvaja za redovni rad kluba a koji iznos sa organizaciju turnira  

Prve  izmjene i dopune  Programa javnih potreba  o sportu za 2017. godinu  
donesene su većinom glasova (9 za 2 suzdrţana od 11 nazoĉnih)  

 

12. Prijedlog Odluke o rasporeĊivanju  sredstava iz Proraĉuna Općine Pakoštane za redovno 

godišnje financiranje politiĉkih stranaka u 2017. godini, za razdoblje lipanja –prosinac 2017. 

godine  

Općinski naĉelnik: obrazlaže odluku, ukazuje na članak 4. u kojem se odreĎuje iznos od 1.200,00kn 

po članu te iznos od 1.320,00 kn po članici, HDZ ima 5 članova i 2 članice, HNS 2 člana i 1 članica te 
HSP Dr. A. Starčević 3 člana.  

ODLUKA  o rasporeĊivanju  sredstava iz Proraĉuna Općine Pakoštane za redovno godišnje 

financiranje politiĉkih stranaka u 2017. godini, za razdoblje lipanja –prosinac 2017. godine 

donesena je jednoglasno (11 za od 11 nazoĉnih).  

 

13. Prijedlog Odluke o provedbi javnog natjeĉaja za zamjenu i prodaju graĊevinskog zemljišta u 

naselju Pakoštane – po zahtjevu trgovaĉkog društva MS d.o.o. Trnovec Bartoloveĉki, Ludbreška 

98 

Općinski naĉelnik: obrazlaže da je Općina donijela UPU Kostelj kojim je odreĎeno prometno rješenje 

na ovoj lokaciji,  zemljište je bilo u vlasništvu  Juričin Nataše koja je prodala zemljište MS d.o.o.  koji 
namjerava graditi tj. čeka izdavanje graĎevinske dozvole i dok se ovaj predmet ne rješi ne može 

realizirati svoj projekt;   

Marijana Došen: kaže da u prijedlogu odluke nije naznačena cijena zemljišta  jer elaborat o procjeni 
vrijednosti zemljišta nije bio gotov do ove sjednice,  predlaže da se ovom odlukom ovlasti načelnik da 

može izvršiti zamjenu i prodaju predmetnog zemljišta  po cijeni koju odredi ovlašteni procjenitelj,  

* članovi Općinskog vijeća prihvaćaju prijedlog da Općinski načelnik donese odluku o prodaji i 

zamjeni zemljišta po cijeni koju odredi ovlašteni procjenitelj  
Matko Mioĉev: kaže da  bi Općina trebala  rješiti još jedan put  južnije od ovog;  
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Općinski naĉelnik; odgovara da su za neke ceste predani zahtjevi za lokacijske dozvole i radi se po 

tom pitanju.  

ODLUKA  o provedbi javnog natjeĉaja za zamjenu i prodaju graĊevinskog zemljišta u naselju 

Pakoštane – po zahtjevu trgovaĉkog društva MS d.o.o. Trnovec Bartoloveĉki, Ludbreška 98 

donesena je jednoglasno (11 za od 11 nazoĉnih)  

 
14. Prijedlog Odluke o provedbi javnog natječaja za kupnju graĎevinskog zemljišta u naselju 

Pakkoštane i Drage (radi izgradnje komunalne infrastrukture) – zemljište u vlasništvu Jose Vulin pok. 

Mije iz Pakoštana, Ul. Ivana Gundulića  

Marijana Došen: kaže da je u ovom predmetu potrebno pribaviti  uvjerenje o identifikaciji nekretnina 
– odnos stare i nove izmjere kako bi se provjerila usklaĎenost površina, ako je izostavljena koja 

čestica u staroj izmjeri može se dopuniti ova odluka o prodaji jer  je iz dokumentacije razvidno da je 

predmet prodaje put  koji je prikazan i označen u elaboratu koji je dostavljen vijeću,     načelnik je 
predložio da se ova odluka uvrsti u ovaj dnevni red jer je važno donijeti ovu odluku što hitnije  

*članovi vijeća nemaju primjedbi ukoliko bude potrebno da se odluka dopuni radi usklađenja 

površina i kao takva da na potpis i objavu  
Općinski naĉelnik: predlaže donijeti ovu odluku,  

ODLUKA o provedbi javnog natjeĉaja za kupnju graĊevinskog zemljišta u naselju Pakkoštane i 

Drage (radi izgradnje komunalne infrastrukture) – zemljište u vlasništvu Jose Vulin pok. Mije iz 

Pakoštana, Ul. Ivana Gundulića donesena je jednoglasno (11 za od 11 nazoĉnih)  
 

15. Prijedlog Odluke o oslobaĊanju od plaćanja komunalnog doprinosa Parka prirode Vransko 

jezero  radi za ozakonjenu promatraĉnicu za ptice (po zahtjevu Parka prirode Vransko jezero)  
Općinski naĉelnik: predlaže donijeti ovu odluku (oslobaĎenje od plaćanja komunalnog doprinosa u 

iznosu od 13.054,00kn) 

ODLUKA o oslobaĊanju od plaćanja komunalnog doprinosa Parka prirode Vransko jezero  

radi za ozakonjenu promatraĉnicu za ptice (po zahtjevu Parka prirode Vransko jezero) 

donesena je  jednoglasno (11 za od 11 nazoĉnih).  

 

16. Prijedlog Odluke o izradi IV. izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Općine 

Pakoštane  

Općinski naĉelnik: predlaže da se donese ova odluka, a ako ima prijedloga za dopunu mogu se dati 

odmah ili naknadno pa bi se donijele dopune ove  Odluke, kaže da je ovu odluku potrebno donijeti jer 
je potrebno provesti postupak izmjene plana kako bi rješili neke situacije i omogućili realizaciju nekih 

projekata,  

Odluka o izradi IV. izmjena i dopuna Prostornog plana ureĊenja Općine Pakoštane donesena je  

većinom glasova (10 za i 1 suzdrţan od 11 nazoĉnih)  

 

 

*završeno u 20,00 sati 
 

 

Zapisnik sastavila: Marijana Došen, dipl. iur. 

 

                                                Predsjednik Općinskog vijeća                                            

        Slavko Maksan     


